

FORM 16**Deadline:
3 July 2026****HKTDC
Food Expo
13-17 / 8 / 2026****Return to :**Exhibitions & Digital Business Department
Hong Kong Trade Development Council
Unit 13, Expo Galleria
HK Convention & Exhibition Centre
1 Expo Drive, Wan Chai, Hong Kong
Tel : (852) 2240 4932
Attn : Ms Marit Lau
E-mail : marit.wm.lau@hktdc.org**Prize Sponsorship for Lucky Draw/ Game**

We cordially invite exhibitors from the Food Expo and the concurrently held Beauty & Wellness Expo, Home Delights Expo and Hong Kong International Tea Fair to **sponsor gift for lucky draw and related prized game**. All ticket holders attending the event will have the opportunity to participate. Acknowledgement will be announced by the stage MC and publicised on our on-site panels as a token of gratitude for the generous support.

Exhibitors are welcome to sponsor gifts in the form of vouchers, allowing gifted visitors to visit the booth to claim their prizes. For physical products and vouchers, staff from HKTDC will collect the sponsored products from the exhibitors' booth **on 12 August, 2026**.

	Item 1	Item 2	Item 3
Unit Price (HK\$)			
Product name			
Description			
Quantity			
Sub-total Value (HK\$)			
Grand Total Value (HK\$) (Sub-total Value Item 1 + 2 + 3)			

Remarks:

- 1) Please send the **photo** (File Size: ~500kb or above) **of the corresponding sponsoring item to us by email**.
- 2) The quantity of sponsored items is not limited. However, the organiser will have the right to determine the lucky draw sequence and arrangement of sponsored items.
- 3) The organiser will retain all rights for printing, publishing and exhibiting the submitted information and product samples at its discretion.
- 4) The organiser reserves the right to reject any applications without explanation. Should any dispute arise, the Organiser reserves the right of final decision without any explanation.

Company Name : _____

Booth No. : _____

Contact Person : _____ Position : _____

Address : _____

Tel. : _____ Fax : _____

Email : _____ Date : _____

Authorised Signature & Company Chop : _____

**Please use photocopy in case of insufficient space*

(For office use)

Acknowledgement of Receipt by HKTDC

Received on: _____ By: _____

表格十六

截止日期
2026年7月3日

香港貿發局 美食博覽 13-17 / 8 / 2026

請交回：
香港貿易發展局
展覽及數碼業務部
香港灣仔博覽道一號
香港會議展覽中心博覽商場13號
劉小姐收
電話: (852) 2240 4932
電郵: marit.wm.lau@hktdc.org

「幸運大抽獎」/有獎遊戲禮品贊助表格



現誠邀美食博覽及同期展覽美與健生活博覽、家電·家居·博覽及香港國際茶展參展商贊助**幸運大抽獎及有獎遊戲**，所有持票入場參觀人士均有機會參加。有關 貴公司及其贊助禮品名稱將由舞台司儀介紹，並將展示於活動舞台旁之宣傳展板上以作鳴謝。

歡迎參展商以換領券方式贊助禮品，獲獎參觀人士會親臨攤位領獎，或以實體方式贊助產品。主辦機構將於 **2026年8月12日(星期三)** 當天到贊助商之攤位收取贊助產品或換領券。

	禮品 1	禮品 2	禮品 3
產品價格(每件)(港幣)			
產品名稱			
簡介			
數量			
禮品小計總值(港幣)			
所有禮品總值(港幣) (禮品小計總值 1 + 2 + 3)			

- 備註：
- 1) 請以電郵附上贊助產品的相關照片(檔案不小於 500kb)
 - 2) 贊助禮品數量不限，唯抽獎次序及禮品贈送安排將由主辦機構決定。
 - 3) 主辦機構保留一切編印、出版及展出有關贊助產品資訊之權利。
 - 4) 主辦機構保留拒絕任何申請之權利，而毋須作出解釋。如有任何爭議，主辦機構保留最終決定權，而毋須作出解釋。

公司名稱：_____

攤位編號：_____

聯絡人：_____ 職位：_____

地址：_____

電話：_____ 傳真：_____

電郵：_____ 日期：_____

公司代表簽名及公司蓋印：_____

註：如有需要，請用影印本填寫。

(由本局填寫)

香港貿易發展局收件確認

收件日期: _____ 收件人: _____